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_ _Odbor za energetiku, rudarstvo i industriju Predstavnidkog doma Parlamenta Federacije
Bosne i Hercegovine na 8. sjednici odbora, odrzanoj 24.1.2024. godine razmatrao je sljedeii:

DNEVNI RED

l. Inicijativa za izvorno-autentidno tumadenje dlana l. Zakona o dopuni Zakona o
!1{vajanju i usmjeravanju _dijela prihoda preduze6a ostvareno; kori5tenjem
hidroakumulacijskih objekata (,,Sluibene novine Federacije BiH.., brojl roy2i), koju
je u parlamentamu proceduru uputio gradonadelnik grada Lirno gosp. oa.to tonarie,

2. Inicijativa za odrLavan)le tematske sjednice ,,ubrzana reindustrijalizacija u funkciji
ekonomskog rasta u FBiH,..

Dnevni red odbora jednoglasno je usvojen.

Na osnow Elana 44. stav 2., a u vezi sa Eranom 70. poslovnika predstavniEkoga doma
Parlamenta Federacije BiH, Odbor podnosi sljedeii:

IZVJESTAJ

Ad-1
Inicijativa za izvorno-autentiino tumaienje ilana 1. Zakona o dopuni Zakona o ialvajanju i
us_mjerwanju dijek pnhada_preduzeda_ ostvarenog koriiteijem hidroakumaricijskih
objekata (usluibene novine Federacije BiH', brojl 10s/2r), 

-koju 
ie u parramenlunu

proceduru aputio grodonaielnik grada Livno gosp, bar*o Coi*it'

. Na odtor je proslijedena Inicijativa za izvomo-autentidno tuma6enje dlana l. Zakona o
dopuni Zakona o izdvajanju i usmjeravanju dijela prihoda preduzeia oiu*"nog to.isi*j.o,
hidroakumulacijskih objekata (,,Sluzbene novine iederacije BiH.., broj: los/il), koju je u

l1llT-.ll-nu proceduru uputio, gradonadernik grada Livno gosp. oarto conarie,'uro1, ort.-
02- 290-1123 .od r.2 12 2024 godine..predstavnik Federalnog iini.t..tru pro.,ornog urea"nia,
gosp. Hamid Suljovi6 je upoznao odbor sa Izjalnjenjem vride Federacije ilosne i Hlrcegorrine
o navedenoj Inicijativi, broj: 0l-02-2901/2j od 11. i. ZO2+. godine.

Nakon detaljne rasprave o navedenoj Inicijativi, odborje jednoglasno usvojio sljede6e:
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ZAKL.J U EK E

l. odbor je prihvatio Izjasnjenje Vlade FBiH na lnicUatiw za izvorno-autentidno
tumadenje dlana l. Zakona o dopuni Zakona o izdvajanju i usmjeravanju dijela
prihoda preduzeca ostvarenog koriStenjem hidroakumulacijskih objekata
(,,SluZbene novine Federacije BiH", broj: 105/21), koju je u parlamentarnu
proceduru uputio gradonadelnik grada Livno gosp. Darko Condrii, broj: 0l-02-
2901123 od 11. 1. 2024. godine,

2. Odbor smatra da Vlada FBiH treba izraditi novo zakonsko rje5enje koje ie
obuhvatiti sve probleme |oazrane hidroakumulacijom potopljenih povrlina kako bi
se izbjegla razna tumaEenja navedenog pojma te na pravilan nadin odredila povriina
na osnow koje se vr5i naknada. Izradi novog zakonskog rjelenja treba pristupi
multidisciplinarno, tako da se pokriju svi aspekti, i to od prostora, op6ina, kao i svih
drugih parametara.

za lz,iestitel)a u Predstavnidkom domu Parlamenta FBiH odreden je gosp. Kadrija Hodzi6,
predsjednik Odbora.

PREDSJEDNIK ODBORA

Kadrija HodZ{i
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Ad-2
Ilicijativa za odrlzpvanje tematske sjednice u(Jbruua reindustrijalizacija u lunkciji
ekonomskog rasta u FBiH"

, . Urodno izlaganle o nevedenoj taEki dnevnog reda dao je gosp. Kadrija HodZi6,
predsjednik odbora. Predlozio je odboru Inicijatiw za odrzavanjatemaiski sjednici , ,lJbrzana
reidustrijalizacija u funkciji ekonomskog rasta u FBiH" koju Ce pripremiti zajedno sa gosp.
Mirzom Batalovidem, dlanom Odbora.

Nakon rasprave o navedenoj tadki dnevnog reda, odborje ve6inom glasova (sedam glasova ZA
i jedan SUZDRZAN glas) usvojio sljedeii:

ZAKTJ UiAK
odbor 6e organizovati i odrZati tematsku sjednicu ,,ubrzana reindustrijalizacija u funkcij i
ekonomskog rasta u FBiH".


